
P r o t o k ó ł   Nr XIII/2008

z Sesji Rady Gminy Czyżew – Osada

z dnia 16 stycznia 2008 r.

Sesja odbyła się w lokalu Gminnego Ośrodka Kultury w Czyżewie - Osadzie przy ul. Mazo-
wieckiej 34. Początek obrad godz.1000, zakończenie 1255.

W sesji udział wzięło 15 radnych na stan 15.

Radni obecni na Sesji:

1. Dąbrowska Bożena
2. Dmochowski Sławomir Wojciech
3. Grądzki Zdzisław Franciszek
4. Kamianowski Stanisław
5. Kiełek Jarosław
6. Leśniewski Jerzy
7. Saniewski Jan
8. Sienicki Jerzy
9. Sienicki Witold
10. Skowroński Stanisław 
11. Tomczuk Barbara Jolanta
12. Walczuk Stanisław
13. Włostowski Mirosław
14. Wojtczuk Irena
15. Wojtkowski Zygmunt

Porządek sesji:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z  XII sesji rady gminy.
4. Informacja o działalności wójta gminy w okresie międzysesyjnym.
5. Podjęcie uchwał:

1) w sprawie planu pracy rady gminy,
2) w sprawie planu pracy komisji rewizyjnej,
3) w sprawie planów pracy komisji stałych rady gminy, 
4) w sprawie organizacji przyjmowania i rozpatrywania skarg i wniosków przez radę 

gminy,
5) w sprawie budżetu gminy na rok 2008,
6) w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli,
7) w sprawie planu dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli,
8) w sprawie gminnego programu rozwiązywania problemów alkoholowych,
9) w sprawie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i pożytku 

publicznego,
10) w sprawie trybu i szczegółowych warunków zwolnienia gruntów rolnych z 

podatku z tytułu zaprzestania produkcji rolnej,
11) w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej,



12) w sprawie zaopiniowania lokalizacji punktów prowadzenia gier na automatach o 
niskich wygranych,

6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski.
8. Zamknięcie sesji.

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Sienicki, protokołowała 
Wioletta Kiełczewska.

Ad.1. Przewodniczący Rady Jerzy Sienicki otworzył obrady XIII Sesji Rady Gminy. Powitał 
radnego powiatowego Jerzego Pakiełę, Wójta Annę Bogucką, radnych, kierowników gmin-
nych jednostek organizacyjnych, sołtysów oraz zaproszonych gości. Stwierdził, iż w dzisiej-
szych obradach uczestniczy 15 radnych, co stanowi niezbędne quorum do podejmowania pra-
womocnych uchwał. 

Ad.2. Przewodniczący Rady Gminy zaproponował zmianę w porządku obrad polegającą na 
dodaniu podpunktu 5.13 „zmieniającej uchwałę w sprawie stawek podatku od środków trans-
portowych”. Wobec braku uwag Przewodniczący przedstawił porządek obrad, który został 
jednogłośnie przyjęty.     

Ad.3. Radny Jarosław Kiełek powiedział, iż wystąpił błąd w liczeniu głosów w pkt. 5.2 oraz 
że zabrakło w protokole w pkt.  5.6 porównania przez Panią Wójt ceny za odprowadzanie 
ścieków do stawek obowiązujących w Wysokiem Mazowieckiem, Ciechanowcu itd. 

Poprawki zostały uwzględnione w protokole, lecz stawki opłat za odprowadzanie ścieków nie 
przedstawiała Pani Wójt a Przewodniczący Rady.

Wobec braku innych uwag przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu. Został on 
przyjęty jednogłośnie.

Ad.4. Pani Wójt przedstawiła sprawozdanie z działalności międzysesyjnej (od 11 grudnia 
2007 do 15 stycznia 2008 r.).
Sprawozdanie z działalności Wójta stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Ad.5. Podjęcie uchwał

1) Przewodniczący Rady powiedział, iż projekt planu pracy rady gminy na rok 2008 
został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie komisje. Wobec braku uwag, 
przewodniczący przeczytał treść uchwały. Następnie przystąpiono do głosowania. 
Za przyjęciem planu głosowali wszyscy radni.

2) W imieniu Komisji Rewizyjnej projekt planu pracy tej komisji na rok 2008 
przedstawiła radna Bożena Dąbrowska – zastępca przewodniczącego komisji. 
Następnie Przewodniczący przeczytał treść uchwały i przystąpiono do głosowania. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

3) Projekt planu pracy komisji ds. oświaty, kultury, sportu i polityki społecznej 
przedstawił przewodniczący tej komisji – radny Sławomir Dmochowski, natomiast 
projekt planu pracy komisji ds. rolnictwa, infrastruktury i mienia komunalnego 
przewodniczący komisji  - radny Jan Saniewski. Wobec braku uwag do 
przedstawionych projektów, Przewodniczący przeczytał treść uchwały i 
przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta jednogłośnie.
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4) Wobec braku uwag do uchwały Przewodniczący przeczytał jej treść.
Radna Wojtczuk zapytała, czy Pana Przewodniczącego będzie można spotkać w 
urzędzie gminy tylko raz w miesiącu. Czy nie jest to zbyt rzadko? Do tej pory 
Przewodniczący pełnił dyżur w każdy poniedziałek. 
Przewodniczący wyjaśnił, iż będzie przyjmował interesantów w każdy pierwszy 
poniedziałek miesiąca, lub w razie zgłoszenia takiej potrzeby częściej. 
Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do głosowania. Za przyjęciem 
uchwały głosowało 13 radnych, 2 osoby się wstrzymały od głosu.

5) Projekt uchwały przedstawiła Pani Wójt. Plan dochodów budżetowych na rok 
2008 wynosi. 18.739.702,00 zł, plan wydatków wynosi 18.433.702,00 zł. Dochody 
w wysokości 306.000,00 zł przeznacza się na spłatę pożyczek długoterminowych. 
Dużą część tego budżetu stanowią środki o które gmina będzie się dopiero 
ubiegać, lecz by móc przygotowywać wnioski o te fundusze, należy je najpierw 
umieścić w budżecie. Pani Wójt szczegółowo omówiła co składa się na dochody i 
wydatki budżetu na ten rok. Na zakończenie powiedziała, iż jej zdaniem jest to 
dobry, proinwestycyjny budżet, uwzględniający wnioski i potrzeby mieszkańców 
oraz zwróciła się do rady z prośbą o podjęcie przedstawionej uchwały. 

Radny Saniewski zabrał głos w sprawie gospodarki wodno – ściekowej. 
Powiedział, iż jeszcze nie wszystkie miejscowości w naszej gminie zostały 
zmeliorowane, co jest dużym utrudnieniem w pracy rolników. Zwrócił się z prośbą 
do Pani Wójt, by przypominała odpowiednim władzom o tym problemie. 
Pani Wójt odpowiedziała, iż w 2007 roku zgłaszała do Urzędu Marszałkowskiego 
które miejscowości i ile hektarów gruntów nie zostało jeszcze objętych melioracją 
i myśli, że w jakimś czasie będzie ta inwestycja realizowana.
  
W imieniu komisji rewizyjnej opinię na temat projektu budżetu przedstawiła radna 
Barbara Tomczuk. Opinia ta stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady przeczytał treść uchwały, następnie 
przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

O 11.15 Przewodniczący Sienicki ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godzinie 
11.40.

6) Pani Wójt wyjaśniła, iż jest obowiązek corocznego uchwalania regulaminu 
wynagradzania nauczycieli oraz uzgadniania go ze związkiem zawodowym 
nauczycieli. Regulamin ten został pozytywnie zaopiniowany przez powyższy 
związek i jest on podobny do regulaminu obowiązującego w ubiegłym roku. 
Regulamin m.in. szczegółowo określa zasady przyznawania i wysokość dodatków 
motywacyjnego, funkcyjnego oraz mieszkaniowego, zasady wynagradzania za 
godzinny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, za udział w 
wycieczkach szkolnych itp..
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady przeczytał treść uchwały a następnie 
przystąpiono do głosowania nad jej przyjęciem. 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych,
2 osoby wstrzymały się od głosu.

7) Pani Wójt przedstawiła projekt uchwały. Wyjaśniła, iż powyższy plan zawiera 
podział środków zaplanowanych na dofinansowanie form doskonalenia 
nauczycieli z uwzględnieniem złożonych do dnia 30 listopada 2007 roku 
wniosków dyrektorów szkół wynikających z wieloletnich planów doskonalenia 
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zawodowego obowiązujących w poszczególnych szkołach. Maksymalna kwota 
dofinansowania nauczyciela może wynosić 50% poniesionych kosztów. Mogą to 
być różne formy kształcenia np. studia podyplomowe, kursy kwalifikacyjne, studia 
i kursy do nauczania języków obcych. W bieżącym roku na ten cel przeznaczona 
jest kwota 13 000 zł., która wynika z wniosków złożonych przez dyrektorów 
szkół. Dyrektorzy mają obowiązek złożyć sprawozdanie z wykorzystania 
przyznanych środków do dnia 30 marca roku następnego.  
Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania nad podjęciem powyższej 
uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

8) Projekt uchwały przedstawił członek komisji ds. rozwiązywania problemów 
alkoholowych radny Stanisław Skowroński. Uchwała zawiera opis problemów, 
którymi będzie w bieżącym roku zajmować się w/w komisja.

Radny Saniewski powiedział, iż w program rozwiązywania problemów 
alkoholowych zakłada współpracę z klubem abstynenckim „Łabędź” z Wysokiego 
Mazowieckiego. Dodał, iż jemu „ten Łabędź z czym innym się kojarzy”.
Radny Skowroński odpowiedział, iż jest to klub abstynencki i komisja ds. 
rozwiązywania problemów alkoholowych wie kto z naszej gminy do niego należy, 
gdyż zwraca koszty dojazdu osobom uczęszczającym na mitingi. 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady przedstawił treść uchwały a 
następnie przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

9) Projekt uchwały przedstawiła Pani Wójt. Program ten zawiera jakie mogą być 
obszary współpracy z organizacjami pozarządowymi i pożytku publicznego. Pani 
Wójt powiedziała, iż największym zadaniem, na które przekazujemy dotację w 
formie zadania zleconego jest działalność sportowa. Po uchwaleniu powyższego 
programu będzie ogłoszony konkurs na wsparcie upowszechniania kultury 
fizycznej i sportu w 2008 roku i podpisane zostaną stosowne umowy. 
Radni nie mieli żadnych uwag do przedstawionego projektu programu. 
Przewodniczący Sienicki przedstawił treść uchwały a następnie przystąpiono do 
głosowania. Uchwała została podjęta głosami wszystkich radnych.

10) Pani Wójt przedstawiła projekt uchwały. Wobec braku uwag Przewodniczący 
przeczytał treść uchwały a następnie przystąpiono do głosowania. Uchwała została 
podjęta 15 głosami. 

11) Projekt uchwały przedstawiła Pani Wójt, która wyjaśniła, iż jest ustawowy 
obowiązek ustanowienia opłaty prolongacyjnej. Stawka tej opłaty została ustalona 
na wcześniejszych komisjach. Wobec braku pytań Przewodniczący Rady 
przedstawił treść uchwały i przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie

12) Przewodniczący Rady wyjaśnił, iż sprawą opinii na temat lokalizacji punktów 
prowadzenia gier na automatach o niskich wygranych zajmowała się Komisja 
Rewizyjna. Opinia ta jest odpowiedzią na wniosek firmy „Białystok Grand 
Manager sp. zo.o.” z siedzibą w Białymstoku przy ul. Bielskiej 3. 
Przewodniczący Rady powitał przybyłego na obrady radnego sejmiku 
województwa podlaskiego Pana Marka Komorowskiego. 
Powyższą opinię w imieniu Komisji Rewizyjnej przedstawiła jej przewodnicząca – 
radna  Irena Wojtczuk. 
4 stycznia wpłynął do wójta wniosek o wydanie zaświadczenia, iż wymienione we 
wniosku lokale znajdują się w odległości co najmniej 100 m od szkół, placówek 
oświatowo – wychowawczych, opiekuńczych oraz ośrodków kultu religijnego. 
Zaświadczenie ma związek z zamiarem zainstalowania w tych placówkach 
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automatów do gier o niskich wygranych. 
Głos w tej sprawie zabrał radny Walczuk. Powiedział, iż hazard jest zagrożeniem 
porównywalnym z alkoholizmem i narkomanią. Ponieważ nie ma podstaw do 
wydanie opinii negatywnej, jeśli rada nie chce wprowadzenia nowego zagrożenia 
dla naszej młodzieży, radny postuluje o zbojkotowanie uchwały i nie głosowanie 
nad podjęciem tej uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, że firma Grand Manager 
powołując się na art. 32 ust. 1 pkt 15 ustawy o grach i zakładach wzajemnych 
zwróciła się z wnioskiem o opinię lokalizacji ośrodków gier. Rada nie wydaje 
zezwolenia na zainstalowanie w danych obiektach automatów do gier. Według 
obowiązującego prawa punkty gier o niskich wygranych mogą być usytuowane w 
lokalach gastronomicznych, handlowych lub usługowych oddalonych co najmniej 
100 m od szkoły, placówek oświatowo – wychowawczych oraz ośrodków kultu 
religijnego. Opinia jest wydana zgodnie z obowiązującymi przepisami, co zostało 
dokładnie wyjaśnione na komisji. 
Radny Skowroński powiedział, iż instalacja tych automatów będzie stanowić duże 
zagrożenie nałogiem hazardu, który może doprowadzić do tragedii rodzinnych. 
Jako następna głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, która 
powiedziała, iż skoro we wniosku jest prośba o wydanie opinii na temat lokalizacji 
danych punktów, wydając opinię negatywną rada wykaże się jedynie swoją 
niewiedzą i nieznajomością przepisów. Wydanie powyższej opinii jest analogiczne 
do wydawania opinii na temat przyznania koncesji na alkohol z tą różnicą, iż 
koncesję przyznaje Urząd Gminy, a pozwolenie na zainstalowanie automatów do 
gier kto inny. Komisja Rewizyjna nie może wydać opinii negatywnej, skoro 
punkty te zgodnie ze stanem faktycznym są oddalone o ponad 100 m od ośrodków 
wskazanych w ustawie. Ponieważ jeden punt (w Dąbrowie Wielkiej) znajduje się 
w odległości mniejszej niż 100 m, została wydana jego temat opinie negatywna. 
Rada może nie przyjąć przedstawionej opinii, ale będzie to niezgodne z art. 30 
ustawy z dn. 29 lipca 1992 r. o grach i zakładach wzajemnych. 

Radny Walczuk zgłosił wniosek formalny o wydanie opinii negatywnej na temat 
lokalizacji wymienionych we wniosku punktów.
Przewodniczący Rady powiedział, iż wniosek ten jest niezgodny z ustawą, oraz 
spowoduje jedynie odsunięcie całej sprawy w czasie na około 3 miesiące. 

Pani Wójt powiedziała, iż decyzja w tej sprawie jest w rękach rady, natomiast 
Komisja Rewizyjna wydała taką opinię, jaką wydała i nie musi jej zmieniać. Rada 
Gminy podejmuje uchwałę i niezależnie od opinii Komisji Rewizyjnej może 
uchwalić, że opiniuje w/w lokalizacje pozytywnie bądź negatywnie. Uchwała rady 
nie musi być jednomyślna z opinią komisji. 
Przewodniczący Rady przeprowadził dwa głosowania. Podczas pierwszego radni 
głosowali nad wydaniem pozytywnej opinii. 
- przeciw wydaniu pozytywnej opinii głosowało 6 radnych,
- za wydaniem pozytywnej opinii było 8 radnych,
- 1 osoba wstrzymała się od głosu.
Następnie Przewodniczący przeczytał treść uchwały po czym przystąpiono do 
głosowania nad podjęciem powyższej uchwały. 
- za podjęciem uchwały głosowało 8 radnych, 
- przeciw było 6 osób, 
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- 1 osoba wstrzymała się od głosu. 
Uchwała została podjęta. 

13) Projekt uchwały przedstawiła Pani Wójt, która wyjaśniła, iż niewielkie zmiany, 
jakie zawarte są w powyższym projekcie uchwały wynikają z oczywistych 
pomyłek w poprzedniej uchwale. Po wyjaśnieniach Pani Wójt Przewodniczący 
Rady przeczytał treść uchwały po czym przystąpiono do głosowania nad jej 
uchwaleniem. Uchwała została podjęta jednogłośnie.   

Ad.6. Interpelacje i zapytania radnych.
1. Radna Wojtczuk zapytała, w jaki sposób w związku z podwyżką od dnia 1 stycznia 

2008r. opłat za pobraną wodę i odprowadzone ścieki oraz tym, iż ostatnie spisywanie 
liczników wody przeprowadzone zostało w połowie grudnia, zostaną naliczone opłaty 
za wodę. Radna zapytała w jaki sposób będzie obliczone ile wody zostało zużyte w 
poszczególnych stawkach. 
Pani Wójt odpowiedziała, iż możliwe że będą 2 faktury – za wodę zużytą do 31 
grudnia i wodę zużytą po tym dniu. Powiedziała, iż postara się by opłaty były pobrane 
zgodnie ze stanem faktycznym na podstawie średniego zużycia wody w danym 
okresie.

2. Radny Kiełek zapytał co Gmina ma zamiar zrobić z lokatorami, którzy pomimo 
wynajmowania lokali komunalnych nie korzystają z nich. Wiele osób składa podania z 
prośbą o wynajem lokali i chętnie by z nich skorzystało. 
Pani Wójt odpowiedziała, iż w uchwalonym w dniu dzisiejszym planie pracy rady 
gminy w I kwartale 2008 znajduje się uchwalenie Gminnego Programu 
Gospodarowania Zasobem Mieszkaniowym na lata 2008-2012. Możemy w tym 
Programie uchwalić które mieszkania zostaną sklasyfikowane jako socjalne a które 
jako zakładowe. Zgodnie z obowiązującą dotychczas uchwałą, jeżeli mieszkanie 
zostało określone jako zakładowe, nie było możliwości wynajmowania go innym 
osobom. Powinna być jakaś klauzula, która w przypadku braku zainteresowania ze 
strony nauczycieli mieszkaniem zakładowym przeznaczonym tylko dla pracowników 
szkoły, pozwalałaby wynająć takie mieszkanie innej osobie. Obowiązuje nas także 
ustawa o ochronie praw lokatorów i w przypadkach o które pyta Radny Kiełek jeśli 
została zawarta umowa na czas nieokreślony można zastosować jedynie eksmisję. 
Będziemy w najbliższym czasie zajmować się tym tematem na komisjach rady przy 
ustalaniu Gminnego Programu Gospodarowania Zasobem Mieszkaniowym. 

Ad.7. Wolne wnioski

 1. Pan Piętka - Sołtys wsi Szulborze Kozy skierował pytanie do Pana Komorowskiego, 
jakie są szanse na uzyskanie środków z Urzędu Marszałkowskiego.

 2. Aleksander Grosicki zwrócił się z kilkoma pytaniami:
− na początku Pan Grosicki poruszył sprawę przebudowy przejazdu kolejowego. 

Sprawa powyższej inwestycji ucichła, ale ktoś zainkasował pieniądze za 
sporządzenie planów. Kto zaplanował w ten sposób tę inwestycję i kto otrzymał 
zapłatę za ten przejazd,

− kolejnym poruszonym problemem była dostępność dokumentów w Urzędzie 
Gminy. Pan Grosicki powiedział, iż na złożony wniosek w sprawie udostępnienia 
informacji, przyniesiono mu „kupę papierów”, które nie spełniły jego oczekiwań a 
za których wykonanie kopi musiał zapłacić,

− następnie Pan Grosicki mówił o tym, iż LZS powinien udostępniać sprawozdania 
ze swojej działalności ogółowi społeczeństwa. Sprawozdania, które są 
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udostępniane nie są konkretne. Nie zawierają informacji ile środków i na co 
zostało przeznaczonych,

− stwierdził, iż niedostępność sal gimnastycznych dla młodzieży jest wpychaniem 
młodych ludzi w nałogi. Nie ma wywieszonych terminarzy z rozpisanymi 
zajęciami, jakie odbywają się na tych salach,

− odnośnie klubu AA, stwierdził iż Kościół jest również „opium dla ludzi” i zapytał 
czy Gmina pomoże w założeniu klubu agnostyków, 

− odnośnie sportu w naszej gminie, Pan Grosicki powiedział należy zorganizować 
różne formy sportu w wielu punktach gminy, a nie koncentrować się tylko na piłce 
nożnej. 

Jako następny głos zabrał radny powiatowy Pan Jerzy Pakieła. W odpowiedzi na 
zarzut Pana Grosickiego powiedział, iż zarzucił on fałszywość sprawozdań LZS, tyle że od 
kilku lat nie ma już takiej instytucji. W Czyżewie funkcjonuje Stowarzyszenie Klub Sportowy 
„Orlęta Czyżew”. Do obowiązków Klubu należy składanie stosownych oświadczeń na ręce 
Wójta, z czego sumiennie się wywiązuje. Jeśli Pan Grosicki ma jakieś wątpliwości lub chce 
się dowiedzieć czegoś  więcej powinien zgłosić się do Urzędu Gminy gdzie zostanie mu 
udostępniona konkretna informacja. Pan Pakieła podkreślił, iż Klub działa zgodne z prawem i 
nic nie ma sobie do zarzucenia.
Głos w tej sprawie zajęła również Pani Wójt. Powiedziała, iż Urząd Gminy może udostępniać 
tylko dokumenty przez siebie opracowane. Zgodnie z prawem Urząd nie udostępnia 
szczegółowych sprawozdań składanych np. przez Klub Orlęta Czyżew. Wszelkie działania 
Urzędu na tym polu zgodne są z ustawą o dostępie do informacji publicznej oraz statutem 
Urzędu Gminy. 
Jako następny zabrał głos Leszek Kacprzak – sołtys Czyżewa Stacji. W odpowiedzi Panu 
Grosickiemu powiedział, iż jest prezesem Szkolnego Klubu Sportowego. Powiedział, że jest 
to legalne stowarzyszenie, zgłoszone w Urzędzie Skarbowym, składające odpowiednim 
władzom sprawozdania. Odnośnie zajęć sportowych Pan Kacprzak dodał, iż w ostatnim roku 
rozszerzona została oferta zawodów sportowych oraz że w niedawnym czasie (w połowie 
grudnia) pozyskali sprzęt do ćwiczeń za około 5000 zł do szkoły podstawowej. Z uwagi na to, 
iż są to urządzenia pozyskane dla uczniów szkoły podstawowej oraz ze względu na 
bezpieczeństwo i nadzór nad ćwiczącymi, urządzenia te nie będą udostępniane osobom spoza 
szkoły. Jeśli Pan Grosicki jest zainteresowany bardziej szczegółowymi informacjami 
Kacprzak jako prezes Klubu chętnie mu je udostępni. 
Jako kolejny głos w dyskusji zabrał radny Skowroński. Odnośnie Klubu AA powiedział, iż 
nigdy nie był w AA, lecz jeśli ktoś go poprosi chętnie uda się na spotkanie. Dodał, iż należy 
do Klubu Seniora, który zorganizował w ubiegłym roku m.in. wigilię dla osób samotnych.

3. Grosicki zarzucił, że protokoły są „kosmetycznie zmieniane” i bezwartościowe.
4. Pan Franciszek Kuczyński – Sołtys wsi Czyżew Chrapki zadał pytanie odnośnie 

zeszłorocznych inwestycji drogowych. Czy zostały już zakończone i opłacone?

Pani Wójt odpowiedziała, że wynegocjowała z wykonawcą, iż część należności 
zostanie uregulowana w 2007 r., natomiast reszta w 2008r. W chwili obecnej całość 
należności została już opłacona, więc inwestycje te są już zamknięte.

W odpowiedzi na pytanie zadane przez sołtysa Piętkę odnośnie pozyskiwania 
funduszy unijnych głos zabrał Pan Komorowski – radny Sejmiku Województwa Podlaskiego. 
Powiedział, iż w chwili obecnej nie zostały jeszcze uruchomione postępowania konkursowe. 
Trudno jeszcze powiedzieć jak będzie wyglądała procedura konkursowa. Ze swojej strony 
zapewnił, że zrobi wszystko by wnioski które zostaną złożone uzyskały aprobatę. Sprawę 
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trochę komplikuje zmiana zarządu w dniu 15.01.2008 r., więc trudno powiedzieć jak nowy 
zarząd podejdzie do pewnych kwestii. W tamtym roku postępowań konkursowych nie było, 
więc w roku bieżącym do dyspozycji są również środki zeszłoroczne.

Ad.8. Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za 
przybycie na XIII Sesję Rady Gminy i zamknął obrady.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała : 

             Podinspektor                                                            Przewodniczący Rady Gminy

     Wioletta Kiełczewska                                                                   Jerzy  Sienicki 
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